



N° 613 / 06158 /UDs/R/SG/SIC

09 NOV 2023

## Communiqué

*Relatif à la Cérémonie officielle de Rentrée solennelle de l'année académique 2023/2024*

Le Recteur de l'Université de Dschang informe le public en général et la communauté universitaire en particulier que la cérémonie officielle de Rentrée solennelle 2023/2024 aura lieu le Mercredi 22 Novembre 2023, à 09 heures précises au Centre des Conférences de l'UDs (Amphi 1000).

Placée sous le signe de l'An IX de la Dynamique Collective, la rentrée Solennelle 2023/2024 est un instant au cours duquel les enjeux et les perspectives annuels de l'institution sont projetés. De même, les engagements pour une bonne réussite de l'année académique y sont pris par les différentes composantes de la communauté universitaire:

La cérémonie concerne, outre les étudiants du cycle de Licence, ceux des cycles de Master et de Doctorat/PhD. Les enseignants sont attendus aussi bien à la procession qu'à l'Amphi 1000, chacun vêtu de sa toge.

Le Recteur compte sur la participation effective de tous et de chacun, dans un esprit de la Dynamique Collective, afin que cette cérémonie connaisse le succès escompté./

### Ampliations:

- Cab/R
- VRx 3
- CT
- SG
- Directions
- Chefs d'établissements
- SIC / Radio Campus
- Affichage/ Chrono

LE RECTEUR / THE VICE-CHANCELLOR  
  
Prof. Roger TSAFACK NANFOSSO

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITÉ DE DSCHANG  
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

RECTORAT

Secrétariat Général

SERVICE DE L'INFORMATION ET DES CONFÉRENCES

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél./Fax (237) 233 45 13 80 – Website : <http://www.univ-dschang.org> – E-mail: [udsrectorat@univ-dschang.org](mailto:udsrectorat@univ-dschang.org)



REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG  
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

CHANCELLERY

The Registrar's Office

INFORMATION AND CONFERENCES OFFICE

N° 913 06158 /UDs/R/SG/SIC/BP

09 NOV 2023

## Announcement

*Related to the Official Reopening ceremony of the 2023/2024 Academic year*

The Vice-Chancellor informs the general public and the university community in particular that **the official solemn reopening ceremony for the 2023/2024 academic year will take place on Wednesday, November 22<sup>nd</sup>, 2023, at 9:00 am, in the Conference Center (Amphi 1000).**

Placed under **the Year IX of the Collective Dynamics**, the solemn reopening of the 2023/2024 academic year is a moment during which the annual challenges and perspectives of the institution will be projected. Likewise, the commitments for a successful academic year will be made by the various components of the university community.

The ceremony concerns, undergraduate and Post graduate cycles. Lecturers are expected to be present at the procession and at the Amphi 1000, in their academic robes.

The Vice-Chancellor counts on the effective participation of each and every one, in the spirit of the Collective Dynamics, for the success of the ceremony. /

### Copies:

- Cab/R
- DVRx 3
- TA
- SG
- Directions
- Dean/Directors
- SIC / Radio Campus
- Billboard/ Archives

LE RECTEUR / THE VICE-CHANCELLOR

Prof. Roger TSAFACK NANFOSSÉ